
Rijswijk, 29 oktober 2019

Vragen tbv Forum Stad:

IB 19 102 Voorlopige gunningsbesluiten werkzaamheden 1e fase Huis van de Stad

U spreekt over “optimalisaties”; om welk bedrag gaat dit of denk u dat het zal gaan?

Er wordt gesproken over extra organisatiekosten vanwege andere eisen, optimalisatie en vertraging.

Bent u het met ons eens dat het college de raad altijd heeft voorgehouden dat er sprake moet zijn van een 
“sluitende businesscase”? Waarom worden wij dan nu (al) geconfronteerd met oplopende kosten en waarom 
vallen die niet binnen het vastgestelde budget?

Verder wil ik over brief:

RA 19 076 en RA 19 066 kort iets zeggen.
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